
Geachte leden van de Raad,  

  
Hieronder vindt u de beantwoording van de gestelde vragen over de sluiting van het Teylercollege.  
  
Namens het College van B & W,  
  
Jan Nieuwenburg 

  

 
Geacht griffiebureau, 
  
Hierbij de vragen die ik namens PvdA, GroenLinks, VVD, D66 en SP aan het college wil stellen 
aangaande de sluiting van het Teyler College. 
  
Wilt u zo vriendelijk zijn  voor verdere verspreiding richting college en raad te zorgen. 
  
Alvast bedankt voor uw medewerking. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Moussa Aynan 
  
Technische vragen Teyler College: 
  
1) Is het mogelijk dat de huidige leerlingen van het Teyler 
College op de bestaande locatie kunnen blijven tot zij hun eindexamen hebben 

gedaan? 
Dit is niet mogelijk omdat voor de examenvakken onvoldoende eerstgraads docenten beschikbaar 
zijn op het Teylercollege waardoor geen garantie kan worden gegeven op de goede voorbereiding 
van de examens.  In het gebouw aan de Planetenlaan dat naast de Schotersscholengemeenschap ligt 
kan dat wel. Hierdoor kunnen lessen in geval van nood gecombineerd worden met lessen op de 
Schoter Scholengemeenschap. 
  
2) Is het mogelijk dat de leraren die les aan de leerlingen 

van het Teyler College zouden geven op het Schoter Lyceum, naar Schalkwijk 

komen en daar aan de bovengenoemde leerlingen les geven? Veel leerlingen van 

het Teyler College vinden de fietsafstand van Schalkwijk naar Haarlem-Noord namelijk 

te groot en sommige ouders hebben moeite met de vervoerskosten als hun kinderen 

met de bus zouden gaan. 
Docenten heen en weer laten reizen is moeilijk omdat het al snel tot rooster problemen leidt. 
Dunamare laat de leerlingen in de eerste twee klassen (en de hele vmbo tl) in Schalkwijk om te 
voorkomen dat jonge kinderen ver moeten reizen. Voor de derde klassen is de fietsafstand maximaal 
7 km. Vergelijkend met andere gemeenten is deze afstand niet ongebruikelijk. Leerlingen van andere 
Haarlems VO-scholen fietsen vaak dezelfde afstand of soms meer.  
  
  
3) Is het mogelijk dat het Teyler College op korte termijn 

overgenomen kan worden en eventueel als een dependance verder gaat, mogelijk op een 
andere locatie in Schalkwijk? 

Het Teyler College is al onderdeel van een andere school nl. het Linnaeus college (samen met de 
Paulus mavo en de Daaf Gelukschool). De school kan niet verder omdat de kleine groepjes hele hoge 
kosten veroorzaken. Door de lage aanmeldingen gedurende de laatste twee jaar oplopend tot meer 



dan een miljoen per jaar. De gemeente zal met Dunamare en alle schoolbesturen V.O. onderzoeken 
hoe in de toekomst voortgezet onderwijs op havo/vwo niveau gerealiseerd kan worden in Schalkwijk. 
Zoals aan de leden van de commissie Samenleving toegezegd wordt u hierover binnenkort 
geïnformeerd. 
  
4) Is het waar dat er voor de rode, tijdelijke lokalen van 

het Teyler College vergunning voor 5 jaar is verleend? Zo ja, is het mogelijk 

hiervoor verlenging te verlenen als de school op de huidige locatie doorgaat? Zo nee, waar 
zouden de huidige leerlingen ondergebracht zijn als er genoeg aanmeldingen voor het Teyler 
College waren geweest? 
Ja, verlenging van de vergunning voor de deur van de afbouw wordt thans onderzocht. In de situatie 
van voldoende aanmelding zou de verlenging van de vergunning ook aangevraagd moeten worden. 
Gezien de beperkte duur in beide gevallen (afbouw of nieuwbouw) mag verwacht worden dat een 
tijdelijke verlenging van de vergunning afgegeven wordt.  
  
5) Klopt het dat er de leerlingen die in het gebouw van het voormalig LJC aan het 
Spijkerboorpad onderwijs zullen krijgen, onvoldoende voorzieningen zijn om de KEC-lessen 
te verzorgen? 
Het gebouw aan het Spijkerboorpad mist een aantal voorzieningen. Om die reden zullen de lessen in 
het rode gebouw aan de Azieweg worden gegeven. 
  
6) Het is de bedoeling dat een gedeelte van de leerlingen van het Teyler College in een ander 
gebouw dan dat van het Schoter Lyceum ondergebracht worden. Wat zijn de kosten om dit 
gebouw gebruiksklaar te maken voor de Teyler-scholieren? 
Het gebouw aan de Planetenlaan wordt voor een beperkt aantal groepen in gebruik genomen. Dure 
voorzieningen zoals practicumlokalen zullen in het gebouw van de Schoterscholengemeenschap 
gebruikt worden. De kosten zijn daardoor beperkt maar nog niet bekend. 
  
7)Waarom heeft men niet eerder tot nieuwbouw besloten voor 
het Teyler College toen er genoeg aanmeldingen waren? 
Direct na het besluit in 2006 om te starten in de tijdelijke huisvesting aan de Aziëweg zijn plannen 
ontwikkeld om het Teylercollege een onderdeel te laten worden van het te bouwen nieuwe 
Stadshart van Schalkwijk. Echter deze plannen zijn niet tot realisatie gekomen. Vervolgens is een 
ontwerp gemaakt om het voormalige gebouw van LJC-2 om te vormen tot de nieuwe vestiging van 
het Teylercollege. Het ontwerp is in maquette-vorm gepresenteerd op de "Open Dagen" van het 
Teylercollege. De verbouwing zou binnen redelijke termijn gerealiseerd kunnnen zijn. Vanwege de 
geringe aanmelding is besloten tot afbouw van het Teyler waardoor  geen opdracht is verleend tot 
verbouw.  
  
8) Klopt het dat de leerlingen van het Teyler College die slagen voor hun eindexamen, een 
diploma zullen ontvangen van het Schoter Lyceum en niet van het Teyler College? En klopt 
het dat eindexamenkandidaten die niet slagen, hun opleiding op het volwassenenonderwijs 
moeten voorzetten? 
Leerlingen aan de Planetenlaan moeten wettelijk worden ingeschreven op het Schoter. Dat betekent 
dat hun diploma ook door het Schoter wordt afgegeven. Er wordt gezocht naar een mogelijkheid om 
de naam Teyler toch ook op een manier op het diploma te zetten. Leerlingen die zakken moeten 
overschakelen op een ander schoolexamenprogramma. Dit zal i.h.a. op het Schoter kunnen.  (Albert 
wil je nog reageren op de vraag rond het Volwassenenonderwijs?) 
  
9)Klopt het dat Dunamare voor 100% aanbieder van 

zorgonderwijs in de regio is? Zo ja, wat zijn de financiële gevolgen hiervan? 



Dunamare is niet 100% aanbieder in de regio maar wel een grote aanbieder van zorgonderwijs. Het 
creëren van een sluitend aanbod op dit terrein was zelfs een belangrijke reden om de Dunamare 
fusie in 2007 te doen plaatsvinden. Zorgonderwijs kan zichzelf tot op heden - de bezuinigingen op 
passend onderwijs komen nog - goed redden. 
  
Ik verzoek u de vragen vóór de commissievergadering van donderdag 9 juni te 
beantwoorden. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Moussa Aynan 
  
Namens de fracties van PvdA, GroenLinks, VVD, D66 en SP 

 


